
 
 
 

 
 

 

 

O B E C     Ž I T A V A N Y 

 
 

Z á p i s n i c a   č.  26/2018 

z dvadsiateho šiesteho zasadania Obecného zastupiteľstva  

v Žitavanoch konaného dňa 26. apríla 2018 

 v budove Obecného úradu, Športová ul. 

v Žitavanoch 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
v Žitavanoch dňa 27. 04. 2018 

 

 



Zápisnica  
z 26. zasadnutia Obecného zastupiteľstva  Obce Žitavany,  

konaného dňa 26. 04. 2018 o 17:00 hod. 
___________________________________________________________________________ 

 

 

 

 

Prítomní:  Starostka obce: Mgr. Edita Grzybová 

  Poslanci: Pavol Čepček, Mária Gálová, Ing. Milan Barabáš, Roman 

Ondriaš, Bc. Ján Barát, Mgr. Mária Molnárová, Karol Kováč  

 

Ospravedlnení: Pavel Chren, Miroslav Chren 

 

Ďalší prítomní: IC lic., Mgr., Ing. Jaroslav Dubec, hlavný kontrolór obce 

Mgr. Lenka Štullerová, zam. obce 

Ing. Regina Kissová, zam. obce 

 

Verejnosť:  Peter Ondriaš, Miroslav Szanto, Roman Mravík, Miroslav Frajka, Ján 

Farkaš 

 

 

 

     

PROGRAM 

 

1. Otvorenie 

2. Určenie návrhovej komisie:  predseda: Bc. Ján Barát 

členovia: Mária Gálová, Pavol Čepček 

      Určenie overovateľov zápisnice: Mgr. Mária Molnárová, Roman Ondriaš 

      Určenie zapisovateľky:  Mgr. Lenka Štullerová 

 

3. Schválenie programu rokovania 

4. Návrh na uplatnenie reklamácie (ZSvS, a. s.)  materiál č. 159/2018  

5. Návrh na nakladanie s nehnuteľnosťami vo vlastníctve Obce Žitavany (predaj   

pozemku k. ú. Kňažice, Ján Štuller)    materiál č. 160/2018 

6. Návrh na zámer na nakladanie s nehnuteľnosťami vo vlastníctve Obce Žitavany 

(predaj   pozemku k. ú. Kňažice, Peter Molnár a Helena Molnárová)  

materiál č. 161/2018 

7. Návrh na zámer na nakladanie s nehnuteľnosťami vo vlastníctve Obce Žitavany 

(predaj   pozemku k. ú. Kňažice, Roman Mravík)     

materiál č. 162/2018 

8. Návrh na zámer na nakladanie s nehnuteľnosťami vo vlastníctve Obce Žitavany 

(predaj   pozemku k. ú. Opatovce, Alojz Poliak)     

materiál č. 163/2018 



9. Návrh na zámer na nakladanie s nehnuteľnosťami vo vlastníctve Obce Žitavany 

(zámena pozemkov k. ú. Opatovce, Rímskokatolícka cirkev, Farnosť Žitavany) 

materiál č. 164/2018 

10.  Návrh na použitie rezervného fondu   materiál č. 165/2018 

 11.  Návrh na schválenie Rozpočtového opatrenia č. 2/2018                   

materiál č. 166/2018 

 12. Návrh na schválenie Zásad pre zriaďovanie komisií OZ v Žitavanoch a Rokovacieho   

poriadku komisií OZ v Žitavanoch    materiál č. 167/2018 

13.  Vystúpenie občanov obce 

14.   Informácia starostu obce 

15.   Interpelácie poslancov 

16.  Ukončenie obecného zastupiteľstva 

 

 

K bodu 1. Otvorenie zasadnutia 

 

Rokovanie OZ otvorila Mgr. Edita Grzybová, starostka obce. Privítala všetkých prítomných. 

Konštatovala, že prítomných poslancov je 7. Poslanci OZ Pavel Chren a Miroslav Chren sú 

ospravedlnení. OZ je nahrávané na diktafón. 

 

K bodu 2. Určenie návrhovej komisie, overovateľov zápisnice, zapisovateľky  

 

Určenie návrhovej komisie:  predseda: Bc. Ján Barát 

     členovia: Mária Gálová, Pavol Čepček 

Určenie overovateľov zápisnice: Mgr. Mária Molnárová, Roman Ondriaš 

Určenie zapisovateľky:  Mgr. Lenka Štullerová 

 

K bodu 3. Schválenie programu rokovania 

 

Mgr. Edita Grzybová predložila program rokovania. Karol Kováč navrhol, aby sa neschválil 

program rokovania v predloženom znení. Navrhol doplniť ďalší bod medzi bod 9 a 10 – návrh 

na zmenu ceny za pozemky v zmysle metodického usmernenia a vyhlášky Ministerstva 

spravodlivosti, kde je cena za obecné pozemky 3,32 €/m². Mgr. Edita Grzybová podotkla, že 

obec má vedomosť o danom usmernení. Konštatovala, že každý pozemok sa posudzuje 

individuálne. Ďalej poznamenala, že ceny za pozemky môže obecné zastupiteľstvo navrhnúť 

a schváliť rôzne, ide o individuálne prípady podľa toho, o aký pozemok sa jedná. Ing. Milan 

Barabáš tiež poznamenal, že mnohí občania užívajú svoje pozemky v domnienke, že sú ich. 

Konštatoval, že je potrebné každý odpredaj zvážiť individuálne. Podľa Ing. Barabáša je 

dôležité aj to, o akú plochu sa jedná a či sa občania starajú o predmetné pozemky. Mgr. Edita 

Grzybová dala hlasovať za pôvodný predložený program rokovania. 

 

NAVRHNUTÝ  PROGRAM ROKOVANIA: 

 

1. Schválenie programu rokovania 

2. Návrh na uplatnenie reklamácie (ZSvS, a. s.)  materiál č. 159/2018  

3. Návrh na nakladanie s nehnuteľnosťami vo vlastníctve Obce Žitavany (predaj   

pozemku k. ú. Kňažice, Ján Štuller)    materiál č. 160/2018 



4. Návrh na zámer na nakladanie s nehnuteľnosťami vo vlastníctve Obce Žitavany 

(predaj   pozemku k. ú. Kňažice, Peter Molnár a Helena Molnárová)  

materiál č. 161/2018 

5. Návrh na zámer na nakladanie s nehnuteľnosťami vo vlastníctve Obce Žitavany 

(predaj   pozemku k. ú. Kňažice, Roman Mravík)     

materiál č. 162/2018 

6. Návrh na zámer na nakladanie s nehnuteľnosťami vo vlastníctve Obce Žitavany 

(predaj   pozemku k. ú. Opatovce, Alojz Poliak)     

materiál č. 163/2018 

7. Návrh na zámer na nakladanie s nehnuteľnosťami vo vlastníctve Obce Žitavany 

(zámena pozemkov k. ú. Opatovce, Rímskokatolícka cirkev, Farnosť Žitavany) 

materiál č. 164/2018 

10.  Návrh na použitie rezervného fondu   materiál č. 165/2018 

 11.  Návrh na schválenie Rozpočtového opatrenia č. 2/2018                   

materiál č. 166/2018 

 12. Návrh na schválenie Zásad pre zriaďovanie komisií OZ v Žitavanoch a Rokovacieho   

poriadku komisií OZ v Žitavanoch    materiál č. 167/2018 

13.  Vystúpenie občanov obce 

14.   Informácia starostu obce 

15.   Interpelácie poslancov 

16.  Ukončenie obecného zastupiteľstva 

 

Uznesenie č. 187/2018 

 

Obecné zastupiteľstvo Obce Žitavany podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení v z. n. p.  

 

s c h v a ľ u j e 

 

program rokovania 26. zasadnutia Obecného zastupiteľstva Obce Žitavany. 

 

Hlasovanie: 

Za: 
6 

Ing. Milan Barabáš, Bc. Ján Barát, Pavol Čepček, Mária Gálová, 

Mgr. Mária Molnárová, Roman Ondriaš 

Proti: 1 Karol Kováč 

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 2 Miroslav Chren, Pavel Chren 

 

 

K bodu 4. Návrh na uplatnenie reklamácie (ZSvS, a. s.)  

 

Mgr. Edita Grzybová predložila návrh. Ing. Milan Barabáš, Karol Kováč, Pavol Čepček 

a Mgr. Mária Molnárová vyjadrili súhlas s odoslaním reklamácie na Západoslovenskú 

vodárenskú spoločnosť a. s. Mgr. Edita Grzybová poznamenala, že zasadnutie OZ si nahráva 

na diktafón aj pán Peter Ondriaš. 

 

 

 



 

Uznesenie č. 188/2018 

 

Obecné zastupiteľstvo Obce Žitavany podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení v z. n. p.  

 

p r e r o k o v a l o 

návrh na uplatnenie reklamácie voči Západoslovenskej vodárenskej spoločnosti, a. s. Nitra; 

 

s c h v a ľ u j e 

uplatnenie reklamácie voči Západoslovenskej vodárenskej spoločnosti, a. s. Nitra. 

 

 

Hlasovanie: 

Za: 
6 

Ing. Milan Barabáš, Pavol Čepček, Mária Gálová, Karol Kováč, 

Mgr. Mária Molnárová, Roman Ondriaš 

Proti: 0  

Zdržal sa: 1 Bc. Ján Barát 

Neprítomní: 2 Miroslav Chren,  Pavel Chren 

 

 

K bodu 5. Návrh na nakladanie s nehnuteľnosťami vo vlastníctve Obce Žitavany 

(predaj pozemku k. ú. Kňažice, Ján Štuller) 

 

Mgr. Edita Grzybová predložila návrh. Ing. Milan Barabáš informoval poslancov, že Obecná 

rada odporúča toto volebné obdobie nechať pôvodnú cenu za pozemky s tým, že každý 

pozemok sa bude posudzovať individuálne. Karol Kováč sa chcel informovať, či je dodržaná 

uličná čiara. 

 

 

Uznesenie č. 189/2018 

 

Obecné zastupiteľstvo Obce Žitavany podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení v z. n. p.  

p r e r o k o v a l o : 

návrh na nakladanie s nehnuteľnosťami vo vlastníctve obce Žitavany, k. ú. Kňažice, a to 

novovytvorená parcela č. 1063/12 o výmere 138 m
2
, odčlenená od  parc. č. 1063 reg. E KN 

ostatná plocha o výmere 3009 m
2
, 

s c h v a ľ u j e :  

podľa § 9a ods. 8 písm. e) zákona 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov  

predaj nehnuteľnosti v katastrálnom území Kňažice, zapísanej na LV č. 1 vo vlastníctve Obce 

Žitavany, zobrazenej v geometrickom pláne č. 52/2018 vyhotovenom dňa 17. 04. 2018 

vyhotoviteľom Martin Švec – Geodetická odborná kancelária, Dlhovského 92, 951 93  

Topoľčianky, IČO: 35102071, overeného Okresným úradom Zlaté Moravce, katastrálnym 

odborom dňa 26. 04. 2018 pod číslom 277/2018, a to: 

 novovytvorený pozemok parc. č. 1063/12 zastavaná plocha a nádvorie o výmere 138 

m
2
, odčlenený od pozemku reg. E KN parc. č. 1063 ostatná plocha o výmere 3009 m

2
; 

do vlastníctva Jána Štullera, rod. Štuller, nar. 13.04.1969, trvale bytom Príčina 331/20, 951 97  

Žitavany, za podmienok, že náklady súvisiace s vypracovaním kúpnej zmluvy a zápisom do 

katastra nehnuteľností bude v plnom rozsahu znášať kupujúci, za kúpnu cenu 1,66 €/m
2
, 



ako prípad hodný osobitného zreteľa z nasledovného dôvodu:  

jedná sa o pozemok tvoriaci priľahlú plochu k stavbe rodinného domu súp. č. 331, ktorého je 

žiadateľ vlastníkom a ktorý celý život užíva; 

ž i a d a : 

OcÚ: 

 zabezpečiť postup stanovený zákonom č. 138/1990 Zb. o majetku obcí v znení 

neskorších predpisov a Zásad hospodárenia s majetkom obce Žitavany, 

 

Hlasovanie: 

Za: 
7 

Ing. Milan Barabáš, Bc. Ján Barát, Pavol Čepček, Mária Gálová, 

Karol Kováč, Mgr. Mária Molnárová, Roman Ondriaš 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 2 Miroslav Chren, Pavel Chren 

 

 

K bodu 6. Návrh na zámer nakladanie s nehnuteľnosťami vo vlastníctve Obce Žitavany 

(predaj pozemku k. ú. Kňažice, Peter Molnár a Helena Molnárová) 

 

Mgr. Edita Grzybová predložila návrh. Ing. Milan Barabáš poznamenal, že ide 

o vysporiadanie pozemkov. Karol Kováč poznamenal, že s pozemkom pod domom nemá 

problém, ale pred domom je potrebné určiť hranicu, kde by mohol ísť v budúcnosti chodník. 

Karol Kováč podotkol, že pokiaľ schvália takto predložený návrh, chodník tam nikdy nebude. 

Mgr. Edita Grzybová poznamenala, že teraz sa schvaľuje iba zámer, ktorý môže byť do 

najbližšieho júnového zastupiteľstva pripomienkovaný. Bc. Ján Barát poznamenal, že 

poslanci nie sú po zámere nútení schváliť aj predaj. Karol Kováč poznamenal, že nesúhlasí     

so zámerom, aký je teraz.  

 

Uznesenie č. 190/2018 

 

Obecné zastupiteľstvo Obce Žitavany podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení v z. n. p.  

p r e r o k o v a l o : 

návrh na zámer nakladania s nehnuteľnosťami vo vlastníctve obce Žitavany, k. ú. Kňažice, 

a to časť pozemku parc. č. 323 reg. E KN ostatná plocha o výmere 8 a 82 m
2
, 

s c h v a ľ u j e :  

podľa § 9a ods. 8 písm. e) zákona 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov 

zámer predaja nehnuteľností v katastrálnom území Kňažice, zapísaných na LV č. 1 vo 

vlastníctve Obce Žitavany, a to: 

 diel č. 22 o výmere 8 m
2
  odčlenený od parc. č. 323 reg. „E“ KN  ostatná plocha 

o výmere 15 109 m
2
, 

 diel č. 23 o výmere 82 m
2
  odčlenený od parc. č. 323 reg. „E“ KN  ostatná plocha 

o výmere 15 109 m
2
, 

do vlastníctva Petra Molnára, rod. Molnár, nar. 21.10.1960 a Heleny Molnárovej, rod. 

Borkovičová, nar. 20.10.1959, trvale bytom Kňažická 257/46, 951 97  Žitavany, za 

podmienok, že náklady súvisiace s vypracovaním kúpnej zmluvy a zápisom do katastra 

nehnuteľností bude v plnom rozsahu znášať kupujúci, za kúpnu cenu 1,66 €/m
2
, 

ako prípad hodný osobitného zreteľa z nasledovného dôvodu:  

diel č. 22 predstavuje pozemok, na ktorom je postavený rodinný dom súp. č. 257 a diel č. 23 

tvorí predzáhradku k rodinnému domu, ktorého sú žiadatelia vlastníkom a ktorý užívajú; 



ž i a d a : 

OcÚ: 

 zabezpečiť postup stanovený zákonom č. 138/1990 Zb. o majetku obcí v znení 

neskorších predpisov a Zásad hospodárenia s majetkom obce Žitavany, 

 

 

Hlasovanie: 

Za: 
6 

Ing. Milan Barabáš, Bc. Ján Barát, Pavol Čepček, Mária Gálová,  

Mgr. Mária Molnárová, Roman Ondriaš 

Proti: 1 Karol Kováč 

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 2 Miroslav Chren, Pavel Chren 

 

 

K bodu 7. Návrh na zámer nakladanie s nehnuteľnosťami vo vlastníctve Obce Žitavany 

(predaj pozemku k. ú. Kňažice, Roman Mravík) 

 

Mgr. Edita Grzybová predložila návrh. Poznamenala, že by sme zamenili časť pozemku na 

futbalovom ihrisku, ktorá patrí p. Mravíkovi za obecný pozemok – predzáhradku pred domom 

p. Mravíka na ul. Príčina. Ide o takmer takú istú rozlohu. Bc. Ján Barát odporúča túto zámenu 

schváliť, pretože obec potrebuje postupne vysporiadať pozemky na ihrisku.  

 

 

Uznesenie č. 191/2018 

 

Obecné zastupiteľstvo Obce Žitavany podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení v z. n. p.  

p r e r o k o v a l o : 

návrh na zámer nakladania s nehnuteľnosťami vo vlastníctve obce Žitavany, k. ú. Kňažice, 

a to časť pozemku parc. č. 1063 reg. E KN ostatná plocha o výmere 3009 m
2
, 

s c h v a ľ u j e :  

podľa § 9a ods. 8 písm. e) zákona 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov 

zámer zámeny nehnuteľností: 

 v katastrálnom území Kňažice, zapísaných na LV č. 1 vo vlastníctve Obce Žitavany, 

a to časť pozemku o výmere 168 m
2
  odčlenený od parc. č. 1063 reg. „E“ KN  ostatná 

plocha o výmere 3009 m
2
, do vlastníctva Romana Mravíka, rod. Mravík, nar. 

10.12.1974, trvale bytom Príčina 595/26, 951 97  Žitavany,  

za pozemok: 

 v katastrálnom území Kňažice, zapísaný na LV č. 1510 vo vlastníctve Romana 

Mravíka, rod. Mravík, a to parc. č. 755/1 trvalý trávny porast o výmere 884 m
2
 

v podiele ¼ do vlastníctva Obce Žitavany 

za podmienok, že náklady súvisiace s vypracovaním zámennej zmluvy a zápisom do katastra 

nehnuteľností bude v plnom rozsahu znášať kupujúci, 

ako prípad hodný osobitného zreteľa z nasledovného dôvodu:  

žiadateľ zámenou získa do svojho vlastníctva pozemok tvoriaci priľahlú plochu k rodinnému 

domu súp. č. 595, ktorého je vlastníkom a ktorý užíva. Zámenou obec získa časť pozemku, na 

ktorom sa nachádza športový štadión; 

ž i a d a : 

OcÚ: 

 zabezpečiť postup stanovený zákonom č. 138/1990 Zb. o majetku obcí v znení 



neskorších predpisov a Zásad hospodárenia s majetkom obce Žitavany, 

 

 

Hlasovanie: 

Za: 
7 

Ing. Milan Barabáš, Bc. Ján Barát, Pavol Čepček, Mária Gálová, 

Karol Kováč, Mgr. Mária Molnárová, Roman Ondriaš 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 2 Miroslav Chren, Pavel Chren 

 

 

K bodu 8. Návrh na zámer nakladanie s nehnuteľnosťami vo vlastníctve Obce Žitavany 

(predaj pozemku k. ú. Opatovce, Alojz Poliak) 

 

Mgr. Edita Grzybová predložila návrh. Ospravedlnila sa, že Obecná rada nemala tento návrh, 

pretože prišiel neskoro a aj deň pred zasadnutím prišla na obec ďalšia žiadosť od p. Pecha 

v tej istej lokalite, ktorá sa bude prejednávať na budúcom zasadnutí. Ing. Milan Barabáš 

poznamenal, že v minulosti bol na predmetnom pozemku chodník a keď to schvália, nebude 

tam priestor na chodník. Karol Kováč vyjadril obavu, že na predmetnom pozemku môžu mať 

úmysel v budúcnosti stavať, mohli by vzniknúť komplikácie s prístupom pre obec. Mgr. Edita 

Grzybová dala hlasovať za predložený návrh. 

 

Hlasovanie: 

Za: 0  

Proti: 5 Pavol Čepček, Mária Gálová, Karol Kováč, Mgr. Mária 

Molnárová, Roman Ondriaš 

Zdržal sa: 2 Bc. Ján Barát, Ing. Milan Barabáš 

Neprítomní: 2 Miroslav Chren, Pavel Chren 

 

Mgr. Edita Grzybová konštatovala, že návrh nebol schválený.  

 

 

K bodu 9. Návrh na zámer nakladanie s nehnuteľnosťami vo vlastníctve Obce Žitavany 

(zámena pozemkov k. ú. Opatovce, Rímskokatolícka cirkev, Farnosť Žitavany) 

 

Mgr. Edita Grzybová predložila návrh. Mgr. Edita Grzybová konštatovala, že bývalý starosta 

zaviedol, že zámer bol schválený, ale zámer sa nikdy neschvaľoval. Karol Kováč tiež 

poznamenal, že bývalý starosta mu povedal, že zámer bol schválený. Ing. Milan Barabáš 

poznamenal, že obec chcela vymeniť jednu obecnú parcelu za celú farskú. Ďalej podotkol, že 

farská rada schváli toľko metrov, koľko bude potrebné na inžinierske siete. Karol Kováč 

poznamenal, že do zámeny je potrebné dať väčšiu plochu, pretože 15 metrov nestačí, 

vzhľadom na prevýšenie terénu. Ďalej poznamenal, že je dôležité zachovať prístup pre 

družstvo. Ing. Milan Barabáš podotkol, že potrebujeme projekt, ktorý bude riešiť plochy, aké 

by tam mali byť. Mgr. Edita Grzybová poznamenala, že teraz potrebujeme schváliť zámer, 

aby mohlo byť stretnutie s cirkvou. Pripomenula, že určite nepôjde sama rokovať s cirkvou. 

Ing. Milan Barabáš podotkol, že tam bude potrebný súhlas biskupského úradu. 

 

 

 

Uznesenie č. 192/2018 



 

Obecné zastupiteľstvo Obce Žitavany podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení v z. n. p.  

p r e r o k o v a l o : 

návrh na zámer nakladania s nehnuteľnosťami vo vlastníctve obce Žitavany, k. ú. Opatovce, 

a to pozemok parc. č. 261/100 reg. E KN orná pôda o výmere 9634 m
2
 a parc. č. 261/101 reg. 

E KN orná pôda o výmere 85 m
2
; 

s c h v a ľ u j e :  

podľa § 9a ods. 8 písm. e) zákona 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov 

zámer zámeny nehnuteľností: 

 v katastrálnom území Opatovce, zapísaných na LV č. 1 vo vlastníctve Obce Žitavany, 

a to: 

 parc. č. 261/100 reg. E KN orná pôda o výmere 9634 m
2
,  

 parc. č. 261/101 reg. E KN orná pôda o výmere 85 m
2
 

do vlastníctva Rímskokatolíckej cirkvi, Farnosť Žitavany, 9. mája 374/2, 951 97  Žitavany, 

IČO 34 013 288 

za časť pozemku: 

 v katastrálnom území Opatovce, zapísanom na LV č. 1312 vo vlastníctve 

Rímskokatolíckej cirkvi, Farnosť Žitavany, 9. mája 374/2, Žitavany, a to časť parc. č. 

262/2 orná pôda do vlastníctva Obce Žitavany, 

 

ako prípad hodný osobitného zreteľa z nasledovného dôvodu:  

obec zámenou získa do svojho vlastníctva pozemok v lokalite s riešením individuálnej 

bytovej výstavby v zmysle územného plánu; 

ž i a d a : 

OcÚ: 

 zabezpečiť postup stanovený zákonom č. 138/1990 Zb. o majetku obcí v znení 

neskorších predpisov a Zásad hospodárenia s majetkom obce Žitavany, 

 

Hlasovanie: 

Za: 
7 

Ing. Milan Barabáš, Bc. Ján Barát, Pavol Čepček, Mária Gálová, 

Karol Kováč, Mgr. Mária Molnárová, Roman Ondriaš 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 2 Miroslav Chren, Pavel Chren 

 

K bodu 10. Návrh na použitie rezervného fondu 

 

Mgr. Edita Grzybová predložila návrh. 

 

Uznesenie č. 193/2018 

 

Obecné zastupiteľstvo Obce Žitavany podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení v z. n. p.  

 

p r e r o k o v a l o : 

 

použitie rezervného fondu, 

 

 



s c h v a ľ u j e : 

 

použitie rezervného fondu nasledovne: 

 

 vo výške 4.152,00 na obstaranie dlhodobého majetku – traktorový príves. 

 

 

Hlasovanie: 

Za: 
7 

Ing. Milan Barabáš, Bc. Ján Barát, Pavol Čepček, Mária Gálová, 

Karol Kováč, Mgr. Mária Molnárová, Roman Ondriaš 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 2 Miroslav Chren, Pavel Chren 

 

K bodu 11. Návrh na schválenie Rozpočtového opatrenia č. 2/2018 

 

Mgr. Edita Grzybová predložila návrh.  

 

 

Uznesenie č. 194/2018 

 

Obecné zastupiteľstvo Obce Žitavany podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení v z. n. p.  

 

p r e r o k o v a l o 

návrh rozpočtového opatrenia č. 2/2018, 

 

s c h v a ľ u j e 

rozpočtové opatrenie č. 2/2018 podľa predloženého návrhu. 

 

Hlasovanie: 

Za: 
7 

Ing. Milan Barabáš, Bc. Ján Barát, Pavol Čepček, Mária Gálová, 

Karol Kováč, Mgr. Mária Molnárová, Roman Ondriaš 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 2 Miroslav Chren, Pavel Chren 

 

 

K bodu 12. Návrh na schválenie Zásad pre zriaďovanie komisií OZ v Žitavanoch 

a Rokovacieho poriadku komisií OZ v Žitavanoch 

 

Mgr. Edita Grzybová predložila návrh. Poznamenala, že tieto zásady má už dlhšie spracované 

a teraz ich predkladá zastupiteľstvu. 

 

Uznesenie č. 195/2018 

 

Obecné zastupiteľstvo Obce Žitavany podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení v z. n. p.  

 



p r e r o k o v a l o  

 

a) návrh Zásad pre zriaďovanie komisií Obecného zastupiteľstva v Žitavanoch, 

b) návrh Rokovacieho poriadku komisií Obecného zastupiteľstva v Žitavanoch; 

 

s c h v a ľ u j e 

 

a) Zásady pre zriaďovanie komisií Obecného zastupiteľstva v Žitavanoch, 

b) Rokovací poriadok komisií Obecného zastupiteľstva v Žitavanoch. 

 

 

Hlasovanie: 

Za: 
7 

Ing. Milan Barabáš, Bc. Ján Barát, Pavol Čepček, Mária Gálová, 

Karol Kováč, Mgr. Mária Molnárová, Roman Ondriaš 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 2 Miroslav Chren, Pavel Chren 

 

K bodu 13. Vystúpenie občanov obce 

 

Miroslav Frajka – zaujímal sa o zámenu pozemkov s cirkvou. Chcel sa informovať, kde 

bude cesta na novej ulici, aby bola využitá aj druhá strana. Ján Farkaš sa zaujímal, či pozemky 

z druhej strany bude predávať cirkev.  

Peter Ondriaš – vyjadril nespokojnosť s nepokoseným trávnikom na Kňažickom cintoríne. 

Podotkol, že bol na pohrebe a nebolo pokosené, je to hanba. Ďalej poznamenal, že keď obec 

vedela, že bude pohreb, malo sa kosiť aj v daždi. 

Miroslav Szanto – poznamenal, že pred jeho domom na ul. Príčina vyvierajú odpadové vody 

na povrch cesty. Podotkol, že pri budovaní kanalizácie sa porušili trativody. Ďalej 

poznamenal, že pred domom majú zámkovú dlažbu a upravený pozemok a nie je to iba ich 

problém, ale celej dediny. Nevie, čo s tým robiť. Karol Kováč podotkol, že ide starý kanál 

z ulice 9. mája smerom na Príčinu a odtiaľ vyvierajú odpadové vody. Ing. Milan Barabáš 

poznamenal, aby sa zavolali na stretnutie občania z ulice, ktorí ešte nie sú pripojení na 

kanalizáciu. Miroslav Szanto podotkol, že takto by sa to riešilo dva roky. Navrhol, či je 

možnosť tento problém vyriešiť, keď sa bude pripájať na kanalizáciu p. Szanto, t. j. budúci 

týždeň, že by vyvierajúce miesto napojil na svoju vlastnú prípojku. Ing. Milan Barabáš 

poznamenal, že keď sa problémové miesto odkope, budeme vidieť aký je tam problém. Mgr. 

Edita Grzybová poznamenala, že ohľadom tohto problému sa zvolá komisia. 

Pavol Čepček – chcel sa informovať ohľadom zníženia rýchlosti na Kňažickej ulici. 

Boli zodpovedané všetky otázky. 

 

K bodu 14. Informácia starostu obce 

 

- žiadosť Ing. Andrej Ondrejmiška, cesta na Kamennej ulici – nedokončené opravy 

cesty po kanalizácii, jarok na Kamennej ulici 

- Farkaš, ulička Príčina (živica, drť) 

- žiadosť p. Doskoč – úprava okolo bytového domu (stromčeky, štrk, kosenie) 

- Tekovská ul. – zákazová značka 

- bytovky – výmena obkladačiek v kúpeľni (6 bytov) – havarijný stav 

- oprava zatekajúcej strechy – bytový dom 14 BJ 



- ul. Saradská – navýšenie ceny za opravu chodníka 

- výtlky v obci – firma Današ 

- multifunkčné ihrisko schválené 

- projekt osvetlenie ul. Viničná – zvažujú sa možnosti umiestnenia osvetlenia 

- chodník ul. Hlboká – pracuje sa na projekte 

- kanalizačné prípojky obecných budov 

- kúrenie Obecná hala 

- máme stavebné povolenie Dom smútku Kňažice - rekonštrukcia 

- požiadavka na povodie – čistenie potoka Žitava 

- búracie práce – výstrkov 

- žalúzie Materská škola 

- divadlo 29. 04. 2018 

- posedenie pod májom 30. 04. 2018 

- kompostéry sú schválené 

- kosenie v dedine – máme málo ľudí cez Úrad práce a málo chlapov na kosenie 

Bc. Ján Barát sa chcel vyjadriť v interpeláciach, ale k tejto téme poznamenal, že je 

hanba, aké máme ihrisko. Navrhol, aby sme oslovili napr. nejakého dôchodcu, ktorý 

by bol ochotný pomôcť s kosením na ihrisku, aby chlapi na obecnom úrade stíhali 

kosiť dedinu. 

 

K bodu 15. Interpelácie poslancov 

 

Pavol Čepček – chcel sa informovať, či nemôžeme vypracovať smernicu na používanie 

traktora s vlečkou, aby mohla pomáhať ľuďom vynášať odpad, napr. na sv. Annu do Zl. 

Moraviec. Ďalej podotkol, že sa musí doriešiť komunálny odpad – lístkový systém. 

Ospravedlnil sa, že sa nemôže zúčastniť na divadle a na posedení pod májom. Ďalej poukázal 

na konáre pri potoku po opilovaní elektrikárov. Informoval sa, či má zrušiť psovodov na 

MDD, zavolá ich potom na varenie gulášu. 

Karol Kováč – poukázal na zápis z komisie, kde sa mal upraviť terén na konci ulice Fraňa 

Kráľa. Poprosil, aby to dala firma  Šips do poriadku. Je tam bordel, teraz sa tam nedá ani 

kosiť.  

Pavol Čepček - poznamenal, že by sa mala zvolať komisia ohľadom fotopascí. 

Roman Ondriaš – chcel sa informovať, či na reklamácie v bytovkách – výmena obkladačiek 

musí byť verejné obstarávanie. Ďalej chcel vedieť, či už máme firmu, ktorá to bude robiť. 

Roman Ondriaš sa zaujímal o doriešenie situácie na ul. Príčina, kde pravidelne stojí vo 

večerných hodinách autobus a ohrozuje bezpečnosť cestnej premávky. 

Ing. Milan Barabáš – chcel sa informovať v akom štádiu riešenia je nové vianočné 

osvetlenie. 

Mária Gálová – podotkla, že sa musí riešiť chodník na ul. Kňažickej. Je nevyhnutné opraviť 

tento chodník, pretože je to vizitka obce pri hlavnom ťahu cesty. 

Miroslav Frajka poznamenal, že je veľký problém s autami na ul. Fraňa Kráľa – autá sú 

parkované priamo na ceste a táto situácia je nebezpečná. 

 



 

K bodu 16. Ukončenie obecného zastupiteľstva 

 

Mgr. Edita Grzybová poďakovala všetkým za účasť a ukončila zasadnutie OZ. 

Zasadnutie Obecného zastupiteľstva bolo ukončené  o 19:20 hod.. 

 

 

 

Zapísala: 

Mgr. Lenka Štullerová  ....................................... 

 

 

 

        ....................................................     

                 Mgr. Edita Grzybová 

                                                                                                       starostka obce 

Overovatelia:  

Roman Ondriaš    ........................................ 

Mgr. Mária Molnárová   ........................................ 

 

 


